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Abstract (en)
Vehicle locking system which can be remote-controlled by a transmitter signal (I), having a transportable transmitter/key (S) and having a receiver
(E) which is fitted in the vehicle and controls the locking of at least one lock (V) of at least one opening, for example the locking of the lock (V) of
the vehicle door. The receiver (E) can have at least two states, namely a first state in which it (E) leaves the lock (V) concerned in the locked state,
possibly also locks the previously unlocked lock (V), as well as a second state in which it (E), prompted by the transmitter signal (I), allows the
opening concerned to be opened. In its second state, the receiver (E) allows the opening of the opening for a predetermined period of time, which is
initiated by the transmitter signal (I), the receiver (E) changing automatically from its second state into its first state at the end of the period of time if
the opening still has not opened by then. <IMAGE>

Abstract (de)
Durch ein Sendersignal (I) fernsteuerbares Kfz-Schließsystem mit einem transportablen Sender / Schlüssel (S) und mit einem im Kfz angebrachten
Empfänger (E), welcher (E) die Verriegelung von zumindest einem Schloß (V) von zumindest einer Öffnung, z.B. die Verriegelung des Schlosses
(V) der Fahrertüre, steuert. Der Empfänger (E) kann mindestens zwei Zustände aufweisen, nämlich einen ersten Zustand, in welchem er (E) das
betreffende Schloß (V) im verriegelten Zustand beläßt, evtl. auch das zuvor unverriegelte Schloß (V) verriegelt, sowie einen zweiten Zustand, in
welchem er (E), veranlaßt durch das Sendersignal (I), zuläßt, daß die betreffenden Öffnung geöffnet wird. Der Empfänger (E) läßt in seinem zweiten
Zustand für eine vorgegebene Zeitspanne, die vom Sendersignal (I) ausgelöst wird, das Öffnen der Öffnung zu, wobei der Empfänger (E) am Ende
der Zeitspanne, falls bis dahin noch nicht die Öffnung geöffnet wurde, automatisch von seinem zweiten Zustand in seinen ersten Zustand übergeht.
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